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	张三，男，2000年5月2日出生，哈尔滨工业大学英才学院材料物理专业学生，入学时间为 2018年8月，学制肆年。根据我校成绩管理相关规定，其在2018秋季学期至2021春季学期内的全部课程加权平均分为 85.31。特此证明。
备注：加权平均分为课程分数×学分之总和除以课程学分之和。
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	Certificate for Average Grade in Undergraduate Study

	June 15, 2021

	This is to verify that, Zhang San, male, born on May 2, 2000, has been studying for the major of Materials Physics, in the Honors School, Harbin Institute of Technology (HIT), since he was admitted into HIT in August, 2018. It is also confirmed that, the length of schooling is Four years and, according to the Regulations of Undergraduate Study at HIT, this student’s overall Average Grade is 85.31 for the semesters from 2018 Fall to 2021 Spring.

NOTE:  Average Grade= ∑(Credits×Scores)/∑Credits.
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